
Acta de la Junta ordinària de la Facultat d’Economia i Empresa 
13-03-2024, 9:30h  

 
El 13-03-2024 a les 9:30 hores, s’inicia la sessió ordinària de la Junta de la 

Facultat d’Economia i Empresa (FEE) a la sala SB02 del edifici Gaspar Melchor de 
Jovellanos. Assisteixen a la junta els membres que es relacionen (en ordre alfabètic):  
 
Aguiló Segura, Paula Maria 
Alonso Paulí, Eduard 
Balart Castro, Pau 
Bouché, Stèohane Philippe 
Bru Martínez, Lluís 
Buades Garau, María Asunción 
Buades Mir, Pedrona 
Bujosa Bestard, Àngel 
Calveras Maristany, Aleix 
Carretero Gómez, José María 
Genovart Balaguer, Juanabel 
Horrach Rosselló, Patricia 
Jacob Escahuriaza, Marta 
López Rodríguez, Sofía 
Massot Perelló, Mª Magdalena 

Mérida Gutierrez, Adrian 
Payeras Llodrà, Margalida 
Pons Florit, Pedro David 
Portella Carbó, Ferrán 
Ribas Boned, María Antonia 
Rubí Barceló, Antoni 
Salom Parets, Ana María 
Santana Gallego, María 
Sansó Rosselló, Andreu 
Seguí Beltrán, Andreu 
Troster, Victor Emilio 
Tugores Ques, Maria 
Vaello Sebastià, Antoni 
Valero Sierra, Oscar 

 
Excusen la seva assistència: 
Capó Parrilla, F. Javier 
Crespí Cladera, Rafael 
Freitas Fernandes, Jenny 
Martín Oliver, Alfredo 

Mauleón Méndez, Emilio 
Munar Muntaner, Esperanza 
Rosselló Nadal, Jaume 
Pascual Fuster, Bartolomé 

 
S’inicia la sessió, el degà José María Carretero dona les gràcies a tots per assistir i 

tot seguit, es tracten els diferents punts de l’ordre del dia.  
 

 
Punts de l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes de les sessions anteriors 

S’aproven les actes per assentiment.  
 

2. Informació del calendari acadèmic del curs 2024-2025 

El Degà presenta la proposta del calendari acadèmic de la Facultat i explica que 
s’han demanat dues excepcions respecte del calendari aprovat pel Consell de Direcció.  

La primera excepció és establir el 4 de setembre en lloc del 9 de setembre com el 
primer dia lectiu degut a que la Facultat serà la seu del Simposio de  Análisis  Económico  
de  la  Asociación Española  de  Economía i L’European Winter Meeting de la  Econometric  
Society que tindran lloc entre el 16 al 18 de desembre. La necessitat de aules que es 
requereixen per dur a terme aquests actes no permetrà que hi hagi docència aquests dies 
i es planteja l’excepció per compensar-ho. 

La segona excepció, consensuada amb la Facultat de Dret, implica afegir el 29 de 
maig com període lectiu amb docència i, en conseqüència, el 17 de juny com període 
d’exàmens d’avaluació complementari. La Facultat de Dret necessita reduir el 



desequilibri que hi ha amb el nombre de dijous ja que imparteix aquest dia de la setmana 
el seminaris a la seus universitaris d’Eivissa i Menorca. 

El Degà explica que hi ha dues possibilitats: convocar una Junta Extraordinària 
asíncrona per aprovar el calendari, si escau, quan hagin estat aprovades les excepcions 
pel Consell de Direcció o aprovar-ho, si escau, en aquesta Junta subjecte al procés 
administratiu d’aprovació de les excepcions per part del Consell de Direcció. 

Es decideix la segona opció i el calendari acadèmic queda aprovat per unanimitat 
dels assistents subjecte al procés administratiu.  
  
3. Aprovació, si escau, del Pla de Millores de GADE i GECO 

Estaran disponibles a la web dels graus a l’apartat de qualitat. Queda aprovat per 
unanimitat dels assistents. 

 

4. Aprovació, si escau, dels informes d’avaluació i seguiment de GADE i GECO 
del curs 2022-23 

Pau Balart informa que com l’any passat es varen renovar les acreditacions dels estudis 
de GADE i GECO, enguany el procés d’avaluació es abreujat. Queda aprovat per 
unanimitat dels assistents. 

 

5. Aprovació, si escau, de la nova composició de la Comissió de Garantia de 
Qualitat de la Facultat 

El Degà agraeix la implicació i la feina feta dels anteriors membres:  Pau Balart 
(PDI), Esperanza Munar (PDI), Jaume Rosselló (PDI), Elisabeth Valle (PDI), Jon 
Martínez (estudiant GECO) i Francisco Subires (estudiant GADE). Es proposa la nova 
composició de la Comissió, que queda aprovada per unanimitat dels assistents. 

 

6. Aprovació, si escau, de la nova composició de la Comissió de Reconeixement 
i Transferència de Crèdits de GADE i GECO 

El Degà agraeix la implicació i la feina feta dels anteriors membres:  Esperanza 
Munar (PDI), Jaume Rosselló (PDI), Patricia Horrach (PDI), Elisabeth Valle (PDI) i 
Pedrona Buades (PAS). Es proposa la nova composició de la Comissió, que queda 
aprovada per unanimitat dels assistents. 

 
7. Informació del deganat 

El Degà agraeix la confiança de la Junta atorgada en las eleccions de febrer, la feina 
de l’anterior equip i la incorporació dels nous membres a l’equip actual. A continuació, 
el Degà dona les següents informacions: 

a) Projecte renovació aules d’informàtica del Jovellanos 

La Vicerectora d’Innovació i Transformació Digital ha aconseguit un pressupost 
finalista de 71.000 euros per renovar el hardware de las aules d’informàtica.  

El Degà proposa renovar els ordinadors de les aules del Jovellanos AI1, AI2, AI3, 
AI4 i cablejar i instal·lar monitors/pantalles de grans dimensions a les aules AI5 i AI6. 



Es debat sobre la necessitat real d’ordinadors fixos i es proposa incrementar les aules 
cablejades i amb monitors i adquirir portàtils per prestar-los a aquells alumnes que els 
necessitin. 

El Degà recorda que el pressupost es finalista i que les aules no pertanyen a la 
Facultat d’Economia i Empresa. Informa que en breu el Vicerector de Campus ens 
informarà d’un projecte per millorar les aules d’estudi. Planteja una nova proposta: 
mantenir 3 aules amb ordinadors fixos i cablejar i instal·lar monitors a les altres 3. 

b) Aplicació del RD 822/2021 i nova LOSU 

El Degà indica el criteri del vicerectorat de gestió i política acadèmica de grau i de 
la UIB: “Que el 100 per cent de les hores de treball no autònom de l'estudiant es doni en espais 
docents o, en el cas de les seus universitàries, també mitjançant videoconferència síncrona, de 
manera que la modalitat docent d’impartició del grau sigui presencial. Que, si es considera 
necessària la reducció del 100 per cent de la presencialitat de les hores de treball no autònom de 
l'estudiant, aquesta reducció haurà d'estar justificada per qüestions acadèmiques. En aquest cas, 
per a qualsevol proposta de reducció del 100 per cent de la presencialitat de les hores de treball no 
autònom, el centre haurà de sol·licitar una modificació del pla d’estudis per convertir-lo a la 
modalitat híbrida o virtual, segons el que correspongui.”  

També exposa el criteri del vicerectorat de personal docent i investigació: Per al 
còmput d’hores lectives de professor només es tindran en compte les hores presencials 
que es donen en espais docents de manera síncrona. 

Assenyala, per tant,  la conseqüència de l’aplicació del RD 822/2021 i de la nova 
LOSU: l’eliminació de la modalitat 70%-30% (la reducció de presencialitat per l'ús de 
Campus Digital als graus de la FEE). Totes les assignatures passaran de 3 hores 
setmanals presencials i 1 de treball on-line asíncron per a l'estudiant a 4 hores setmanals 
presencials d'estudiant i professor. 

 Es puntualitza que segons les necessitats d’espai hi haurà classe el divendres i 
que per a primer hi haurà 3 hores de teoria (grup gran) i 1 hora de pràctiques (grup 
mitjà). Per a la resta de cursos hi haurà 2 hores de teoria i 2 hores de pràctiques. 

 La Degana de Dret, Ana María Salom, manifesta els problemes que suposarà 
l'increment d'hores presencials a les seus de Menorca i Eivissa: no hi ha prou aules de 
videoconferència i el poc didàctic que resulta massa hores de videoconferència per als 
alumnes. Demana a la FEE proposar conjuntament amb la Facultat de Dret la manera  
d’afrontar l’aplicació del RD a les Seus. 

 S'obre un debat on alguns membres de la Junta assenyalen els problemes de 
transport dels alumnes a les Seus i la conveniència d'incrementar el nombre de 
professors permanents a les seus (qüestió poc clara per a altres membres). 

 El Degà proposar fer els horaris per així saber exactament els problemes que hi 
pugui haver i cercar solucions. 

c) Avaluació de l’ANECA de les propostes de modificació de GADE i GECO  

El 19 de febrer de 2024 la Facultat ha rebut l’avaluació de l’ANECA de les propostes 
de modificació de GADE i GECO enviades en desembre de 2023. 

Es requereixen esmenes de aspectes tècnics, formals i algunes errades fàcils de 
resoldre però una en concret, garantir per GADE la disponibilitat d’empreses i 
organitzacions per pràctiques curriculars per els 430 estudiants de nou ingrés és més 
difícil i, a més, hi ha que tenir en compte que no tots els estudiants fan pràctiques 
curriculars i el nombre d’estudiants que abandonen. 



El recent canvi legislatiu obliga, des de l'1 de gener del 2024, la cotització a la 
Seguretat Social de tots els estudiants de pràctiques i, per tant, s'han de renovar tots els 
convenis per a pràctiques externes (teníem 150 empreses). Actualment, ja estan renovats 
54 convenis que poden acollir aproximadament 270 estudiants, el que és suficient per 
absorbir el volum habitual d'estudiants que segueixen pràctiques curriculars (al curs 21-
22, 69 estudiants van demanar pràctiques curriculars i al curs 22-23, 38 estudiants). Així 
doncs, el 12de març de 2024 es van enviar les esmenes i al·legacions a ANECA. 

8. Assumptes de tràmit 

No n’hi ha 

9. Torn obert de paraules 

No n’hi ha 

 
 
La sessió finalitza a les 10:35 hores, aproximadament. 


